
P R O T O K O L  N r I V / 2 0 0 3
z Sesji Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny

z dnia 19 lutego 2003 r.

Stanradnych - 15.
Obecnych na Sesji Rady Gminy - l5 radnych

-Lisla obet'nolci Radnych stanoui zalqcznik nr I tlo protokolu.-

Obrady lY Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny otworzyla
Przewodnicz4ca Rady Gminy - Pani Bo2ena Nowiriska.

Powitala Radnych Rady Gminy, W6jta Gminy Pana Romana Prochenkq,
Zastqpcq W6jta - Pana Stanislawa Biardzkiego, Radnych Rady Powiatu
Siedleckiego, Sottys6w, pracownik6w Urzqdu Gminy, osoby zaproszone
i przybyle na Sesjg.

Stwierdzila, 2e zgodnie z podpisami zlo2onymi na liScie obecno6ci na stan
ustawowy l5 radnych , obecnych.iest 15 co stanowi kworum.
Rada Gminy moze podejmowai prawomocne uchwaly'.

-Lisla obecnolci Solt.vstStr stanou'i zalqcznik nr 2 do protokr u.-
-Lisla goici zuproszonych stanowi zulqcznik nr 3 do protokolu-

A d . 2 .

W tym punkcie Pan Waldemar Chromiriski zglosil wniosek do proponowanego
porzqdku obrad:
-wprowadzenie zmiany w projekcie uchwaly wymienionej w punkcie I 1
proponowanego porzqdku obrad :
,,wykre3lenie w $ I ustgp I punktu 1, kt6ry brzmi:
Zamierza siq zlikwidowai z dniem 3 1 sierpnia 2003 r.
I / Szkotg Podstawow4 w Tch6rzewie. ,.
Nastgpnie Pan Chromiriski zloLyl na rQce Przewodniczqcej Rady petycjq rodzic6w
uczniow uczqszczajqcych do Szkoly w Tch6rzewie z proSb4o odczytanie.

- lnnych wniosk6w iuwag do proponowanego porzqdku obrad nie zgloszono.
- Przewodniczqca Rady Gminy zaproponowala om6wienie wniosku zgloszonego

przezPana ChromihskiegoT w punkcie II porz4dku obrad.
-Za rozpatrzeniem wniosku zgloszonego przez radnego Waldemara Chromiriskiego
w punkcie I I porzqdku obrad glosowalo l4 radnych, jeden radny wstrzymal sig od
glosu.
-W dalszej czgSci tego punktu Przewodniczqca Rady Gminy odczy4,ala
proponowany porz4dek obrad w nastgpujqcym brzmieniu:
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1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad.
2. Wnioski do porzqdku obrad.
3. Przyjqcie protokolu z Ill Sesji Rady Gminy.
4. Wysluchanie sprawozdai.r z dzialalno6ci GOK, GOPS, GKPiRPA, ZOFO w

Zbuczynie za rok 2002.
5. Podjgcie Uchwaly w sprawie zrniany uchwaly o przyst4pieniu do

sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego czqSci
G miny Zbuczyn Pod uc howny.

6. Podjpcie uchwaly w sprawie nadania Statut6w jednostkom pomocniczym
Gminy Zbuczyn Poduchowny.

7. Podjgcie uchwaly w sprawie wybor6w sohys6w i rad soleckich
solectw na terenie gminy Zbuczyn Poduchowny.

8. Podjqcie uchwaty w sprawie ustalenia oplat za przyjpcie Sciek6w do Gminnej
oczyszczalni Sciek6w w Zbuczynie.

9. Podjqcie Uchwaly w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych.

l0.Podjqcie Uchwaly w sprawie rozpatrzeria skargi W6jta Gminy - Pana
Romana Prochenki.

I l.Podjgcie Uchwaty w sprawie z.amiaru likwidacji szkoly i filii szk6l
podstawowyc h or az pr zedszko la, prowadzo ny ch przez G minq Zb uczyn
Poduchowny.
- rozpatrzenie wniosku radnego - Waldemara Chromiriskiego.

l2.Zapylania i wolne wnioski.
l3.Zamkniecie obrad.

-Za uchwaleniem porz4dku obrad w przedstawionej wersji z wprowadzon4
zmianqw punkcie 1l - rozpatrzenie wniosku zgloszonego przez radnego
Waldemara Chromifiskiego glosowalo I 5 radnych.

-Przewodnicz4ca Rady Gminy stwierdzila, 2e zgodnie z wynikiem giosowania
porz4dek obrad IV Zwyczqnel Sesji Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
zostal uchwalony j ednogloSnie.

Ad.  3 .

W tym punkcie porz4dku obrad Rada GminyjednogloSnie podjgla decyzjq
o pozostawieniu do wglqdu protokolu zlllZwyczajnej Sesji Rady Gminy
i przyigciu protokolu w punkcie 12 zapytania i wolne wnioski.
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Ad.4.

W tym punkcie porzqdku obrad Radni wysluchali sprawozdari z dzialalnoscr
GOK, GOPS, GKP i RPA, ZOFO w Zbuczynie 2a2002 rok:
l/ sprawozdanie z dzialalno6ci Gminnego Orirodka Kultury przedstawila

Pani Barbara Zamylko- Dyrektor GOK;
2l sprawozdanie z dzialalno6ci Gminnego O3rodka Pomocy Spolecznej

przedstawil Pan Krzysztof Dziakowski - Kierownik GOPS;
3/ sprawozdanie z dzialalnolc i Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiqzy'rvania

Problem6w Alkoholowych przedstawil Pan KrzysztoiDziakowski byly
Peinomocnik Zarzqdu Gminy ds. Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow
Alkoholowych;

4/ sprawozdanie z dzialalnoSci Zespolu Obslugi Finansowej OSwiaty
przedstawil Pan Kazimierz N-ugowski - Dyrektor ZOFO.

- Radni nie zglosili pytan i uwag do przedstawionych sprawozdafr.
- Przewodniczqca Rady podzigkowala sprawozdawcom.

- Snrawozdunia stunovia zalaczniki nr I - 7-

A d . 5 .

W tym punkcie porzqdku obrad Sekretarz Gminy - Pani Maria Konstariczuk
poinformowala, ze uchwala w sprawie zmiany uchwaly o przystqpieniu do
sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego czqdci
Gminy Zbtczyn Poduchowny jest uchwal4 proceduraln4
Dodala, ze stanowiska radc6w prawnych w tej sprawie s4 niesp6jne.
Sekretarz poinformowala, Ze w 1996 r. byla podjpta uchwala w sprawie
przystqpienia do opracowania zmiany do miejscowego planu og6lnego
zagospodarow ania przestrzennego Gminy Zbuczyn Poduchowny /granice
opracowania - teren polozony w miejscowoSci Smolanka obejmuj4cy dzialki
pod lokalizacjq gminnego wysypiska/.
Wedlug opinii radc6w uchwala ta stracila moc, natomiast pracownicy Wydzialu
Nadzoru rnnal|,2e nalezy podjqi uchwalq, w kt6rej bqdzie zapis, 2e wlw
uchwala traci moc.
-Radni nie zglosili pytaf.r i uwag do przedloZonego projektu uchwaly.-
-Rada Gminy w obecnoSci l5 radnych jednogioSnie podjgla Uchwaiq w sprawie
zmiany uchwaly o przyst4pieniu do sporzqdzania mieiscowego planu
zagospodarow ania przestrzenne go czg 5c i Gminy Zbuczyn Poduchowny z godnie
z przedlo2onym proj ektem.

-kserokopia projeklu uchwaly stanowi zalqcznik nr 8-
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A d . 6 .

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy zapytala,
czy Sohysi chcq aby odczytac w calo6ci projekt statutu solectw?
-Zgodnie z wol4 sohys6w i radnych Przewodnicz4ca Rady odstqpila od
odczl'tywania projektu statutu i zaproponowala aby Sekretarz Gminy
przedstawila w skr6cie najistotniejsze sprawy zawarte w projekcie uchwaly.
-W nawi4zaniu do tego Sekretarz Gminy poinformowala, ze przygotowane
projekty statut6w s4 jednakowe dla wszystkich solectw.
Stwierdzila, 2e zmienilo siq to, co obowi4zywalo dotychczas,2e soltys nie
m6gl byi przewodniczqcym rady soteckiej, obecnie soltysjest
przewodnicz4cym rady soleckiej.
Ponadto w statucie solectwa zostaty uregulowane sprawy dotyczqce
wyboru sohysa irady soleckiej :
- o tajnoSci glosowania w sprawie wyboru soltysa decyduje zebranie wiejskie;
- dla dokonania waZnego wyboru sohysa i rady soleckiej wymagana jest

obecno6i 20oZ uprawnionych do glosowania;
- jeSli w wyznaczonym terminie nie ma wymaganego quorum, wybory
w nowym terminie mog4 byi przeprowadzone bez wzglqdu na liczbg
obecnych na zebraniu;

-nowy termin ustala siq w tym samym dniu co termin pierwszy, jednq godzinq
p6Zniej.

Na zakoriczenie Sekretarz poinformowala, ze Statuty zostan4 przek azane do
wszystkich solectw.

-W nawi4zaniu do wypowiedzi Sekretarz Pan Slawomir G6rka zwr6cil uwagQ,
ze zgodnie z zapisem w $ 20 wybory soltysa s4ta.ine.

-W odpowiedzi na to Sekretarz przeprosila za pomyikq i wyja6nila, 2e odczyiala
zapis dotycz4cy podejmowania uchwal na zebraniu wiejskim - w tym przypadku
zebranie wiejskie moze postanowii o przeprowadzeniu tajnego glosowania.

-W nawiqzaniu do sprawy Przewodnicz4ca Rady Gminy stwierdzlla,2e
zgodnie z tre6ciqzapisu w $ 20 wybory soltysa s4tajne, na zebraniu wymagana
jest obecnoSi 20o% uprawnionych do glosowaniu, a prawo do udzialu w zebraniu
wiejskim majq mieszkaricy solectwa, posiadajqcy prawo wyborcze do Rady
Gminy.
-Nastgpnie Przewodnicz4ca Rady odczytala projekt uchwaly w sprawie nadania
Statut6w j ednostkom pomocniczym Gminy Zbuczyn Poduc howny.

-Pytaf i uwag nie zgloszono.-
-Rada Gminy iednoglo5nie podjqla Uchwalq w sprawie nadania Statut6w
jednostkom pomocniczym Gminy Zbuczyn Poduchowny zgodnie z przedlo2onym
projektem.
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- kserokopia proieklu uchwuly stunowi zulqcznik nr 9 -

Ad. 7.

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodnicz4ca Rady Gminy odczytala
projekt uchwaly w sprawie wybor6w soltys6w irad soleckich solectw na terenie
Gminy Zbuczyn Pod uc howny.

- Pytari i uwag nie zgloszono.
Rada Gminy w obecnoSci l5 radnych jednoglo6nie podjpla Uchwalg w sprawie
wybor6w soltys6w i rad soleckich solectw na terenie Gminy Zbuczyn
Poduchowny zgodnie z przedlo2onym projektem.

-kserokopia projektu uchwal.v slanov,i zalqcznik nr l0-

Ad.  8 .

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Gminy zwr6cila siq
do Sekretarz Gminy z pro6bq o przedstawienie projektu uchwaly w sprawie
ustalenia wysokoSci oplat za przyjgcie Sciek6w do Gminnej Oczyszczalni
^ . , ,
ScleKow w Zbuczvnre.
-W nawi4zaniu do sprawy Sekretarz Gminy poinformowala, 2e projekt uchwaty
zostal przygotowany w zwi4zku z tym, ze zostata oddana do uZytku cz95i sieci
kanalizacyjnej w Zbuczynie.
Poprzednia uchwala I z 1999 r.l byla bardzo og6lnikowa, ustalona byla oplata
za Scieki byowe przyjmowane od indywidualnych dostawc6w w wysokoSci
2,00 zl za mr , za Scieki gosp-odarcze przyjmowane od instytucji i podmiot6w
gospodarczych - 6,00 zl za m'.
W zwiqzku z tym, 2e obecnie Gmina jest platnikiem podatku VAT, jest
propozycja podwyzszenia oplaty od indywidualnych dostawc6w na2,l4 zl
llqcznie z podatkiem YATl,,za Scieki przemysiowe na 6,4221.
Sekretarz dodala, 2e w $ 2 jest odniesienie do stawek,, kt6re s4 naliczane
za Scieki bytowe wprowadzane do kanalizacji gminnej w przypadku braku
wodomierzy.
-W dalszej czeSci Przewodniczqca Rady Gminy odczTtala projekt uchwaly
w sprawie ustalenia wysoko6ci oplat za przyjgcie iciek6w do Gminnej
Oczyszczalni Sciek6w w Zbuczynie.

-W nawiqzaniu do sprawy Pan Slawomir G6rka zwr6cil uwagQ, 2e w $ 3
projektu uchwaly nie zostal wymieniony Urz4d Gminy i budynki bgd4ce
wlasnoSciq Gminy, w tym r6wnie2 Komisariat Policji i GOPS.
Pan G6rka zglosil wniosek aby w $ 3 uchwaly zostal uwzglQdniony zapis
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dotycz4cy zwolnienia z oplat za Scieki byowe dostarczane z budynk6w Urzgdu
Gminy i,,Agronom6wki".

-W odpowiedzi na to W6jt Gminy stwierdzil, ze jest to trafna sugestia, ale w
projekcie uchwaly s4 wymienione plac6wki, kt6re s4 i w najbli2szym czasie
bqd4 podl4czone do kanalizacji.
-W dalszej czq6ci glos zabral Pan Dariusz Jasiriski - Radny Rady Powiatu
Siedleckiego i poinformowal,2e nale2aloby przeanalizowa( i rozwaLy( bardzo
szczeg6lowo sprawQ odplatnodci za dcieki wprowadzane do kanalizacji
gminnej. Z rozmow, kt6re przeprowadzil z radnym z s4siedniej gminy wie, 2e
Rada Gminy Wi6niew dwukrotnie zalmowala siE t4 spraw4. Rok wstecz Rada
Gminy przyjqla wskaZnik 50o/o, a na nastqpne.i sesji zmniejszyla do 35%o.
Pan Jasii.rski zwr6cil uwagQ, 2e przyjqcie wskaZnika 100% dolnej granicy
normy zuzycia wody ustalonej dla gospodarstwa wg przecigtnych norm zuLycia
wody na jednego mieszkairca w przypadku braku wodomierza spowoduje
problem, gdy2 dotyczyc bgdzie rolnik6w, kt6rzy w wiqkszolici nie maj4
zainstalowanych wodomierzy w budynkach gospodarczych.
W chwili obecnej dotyczyc to bqdzie micszkaric6w ul. Slonecznej w Zbuczynie.
Pan Jasifrski zwr6cil siq z proSb4 o przedstawienie jakie odniesienie bgdzie
w przypadku ustalenia 100% dolnej granicy normy zuzycia wody.
-W odpowiedzi na to Zastgpca W6jta - Pan Stanislaw Biardzki wyjadnil, 2e
sprawa ta zostala uregulowana Rozporzqdzeniem Ministra Infrastruktury z dnia
14 stycznia 2002 r. w sprawie okreilenia przecigtnych norm zuzycia wody
lDz.U.  Nr  8 ,  poz.7Ol .
Zgodnie z w/w przepisami w przypadku wyposaZenia mieszkania w instalacje:
wodociqg, ubikacja, lazienka,lokalne Zr6dlo cieplej wody /piecyk wqglowy,
gazowy - gaz z butlil przeciqtne normy zuzycia wody dla jednego mieszkafica

. ^ ^  .  1
na  dobq  t o  80  100  dm ' . 2 . 4  -  1 . 0  m 'm ies i qczn ie .
Przy przyjgciu powyZszych wskaZnik6w rodzina 5-osobowa bgdzie placii
25,68 zl miesiqcznie.

-W nawiqzaniu do tego Pan l)ariusz Jasiiski zapytal, czy wskaZnik procentowy
wynika zRozporzqdzenia, czy te2 s4 to ustalenia Rady Gminy ?
-W odpowiedzi na to Pan Biardzki poinformowal, 2e przy ustalaniu proiektu
uchwaty bylo brane pod uwagq to, ile wody zu2ywa sig w przeciptnej rodz,inie.

-Natomiast Pan Dariusz Jasiriski zwr6cil uwag€, 2e przy zuLyctu 60 -70 m'
wody w ciqgu kwartalu, przyjmuj4c wskaZnik 80%, opiata za Scieki bqdzie
stanowii bardzo du24 kwotg.
Pan Jasihski wyrazil opiniq, 2e potrzebnyjest okres przejSciowy na to aby
mieszkaricy - rolnicy mieli mo2liwoSi wykonania opomiarowania w budynkach
gospodarskich.
Na zakoriczenie Pan Jasifiski stwierdzil, 2e jego zdaniem wskaZnik 80% iest
zawyzony.
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-W nawi4zaniu do tego Pan Stanislaw Biardzki wyjaSnil, 2e przy
opracowywaniu projektu uchwaly bylo wzipte pod uwagg jakie wska2niki
zostaty pnyjqte w sqsiednich gminach.
Dodal, ze w dniu dzisiejszym trudnojest ustalii jakie to bqdq koszty.
-W dalszej czq3ci glos zabralPan Jan Kqdziora - Sohys wsi Jasionka i zapytal
jak bqdzie uregulowana sprawa odplatno6ci ? Zwr6cil uwagQ, 2e za pob6r wody
placi siq eksploatatorowi, natomiast za Scieki maj4byi oplaty do Urzgdu
Gminy ?

-W odpowiedzi na to Sekretarz Gminy wyja6nila, 2e inkasent pobierajqcy oplaty
za wodg sprawdza licznik, a do ustalenia oplaty za Scieki bqdzie to wykonywai
osoba pobiera.j 4ca oplatq.

-Nastgpnie glos zabral Pan Tomasz Radomyski i poinformowal, 2e w miastach jest
praktyka,2e sqzakladane podliczniki w przypadku korzystania z wody do
podlewania ogr6dkow, jest to dobre rozwiqzanie.
Pan Radomyski dodat, 2e oplaly wymienione w proiekcie uchwaly dotyczqtych,
kt6rzy maj4 podl4czenie do sieci kanalizacyjnej.
Na zakoriczenie stwierdzil, ze chce zdementowa6 informacje, kt6re zostaly
przekazane mieszkaricom - nieprawdqjest, 2e bgdzie opodatkowanie os6b
posiadajqcych szamba.

- W dalszej czgSci Przewodniczqca Rady zarzqdzila przerwq w obradach w celu
sformulowania treSci zapisu w $ 3 projektu uchwaly zgodnie z wnioskiem
zgloszonym przez radnego Slawomira G6rkq.

- Po wznowieniu obrad o godz. 1555 Przewodnicz4ca Rady Gminy odczl'tala tredi
zapisu $ 3 uchwaly w sprawie ustalenia wysokorici oplatza przyiqcie rlciek6w do
Gminnej Oczyszczalni Sciek6w u Zbuczynie:
\ 3 ,, Zwalnia siq z oplat za icieki bytowe dostarczane z gminnvc'h
budynk6w zaiqtych na potrzeby administrac.ii samorzqdu gminnego, gminne
placowki kulturalne, szkolt podstawowe, gimnaz.ia, przedszkole oraz.iednostki
Ochotniczej Strazy Po1arnej z terenu Gminy Zbuczyn Poduchowny. "

-Za przyjgciem wniosku zgloszonego przez Radnego Slawomira Gtlrkq
wprowadzenie zapisu w $ 3 w brzmieniu przedstawionym przez Przewodniczqc4
Rady glosowalo l3 radnych.
-W dalszej czq6ci Przewodnicz4ca Rady Gminy odczytala projekt uchwaiy
w sprawie ustalenia wysokoSci oplat za przyigcie Sciek6w do Gminnej
Oczyszczalni Sciek6w w Zbuczynie z wprowadzon4 zgodnie z wynikiem
Giosowania, zmian4 tre5ci zapisu w $ 3.

- Radni nie zglosili pytafi i uwag do przedstawionego projektu uchwaly.
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-Rada Gminy w obecno6ci l3 radnych jednogloSnie podjqla uchwalQ w sprawie
ustalenia wysokoSci oplat za przyjgcie 6ciek6w do Gminne.j Ocz.y sz cz.alni Sciek6w
w Zbuczynie z wprowadzon4 zgodnie z wynikiem glosowania, zmian4 trerici
zapisu w $ 3.
- kserokopie projektu i uchwaly stunowiq zalqczniki nr I I i I2

Ad.9.

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Gminy zapytala, czy sq
uwagi i wnioski do przedlo2onego projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zy wania Problem6w Alkoholowych
na 2003 rok.

-Radni nie zglosili uwag i wniosk6w.-
-Przewodnicz4ca Rady Gminy odczyta{a projekt uchwaty.
- Rada Gminy w obecno6ci 15 radnych jednogloSnie podjqla Uchwalq w sprawie

zatw ier dzenia G minne go Pro gram u Pro fi laktyki i Rozw i4zpvania Prob le m6w
Alkoholowych na 2003 rok zgodnie z przedlolonym projektem.

- kserokopiu uchwaly slanowi zalqcznik nr l3-

Ad.  10.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodnicz4ca Rady Gminy przedstawila
projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi W6jta Gminy - Pana Romana Prochenki.
- Py.tai i uwag nie zgloszono.-
- Rada Gminy w obecnoSci 15 radnych jednogloSnie podjqla Uchwalg w sprawie

rozpatrzenia skargi W6jta Gminy - Pana Romana Prochenki zgodnie
z prz,edlo|ony m projektem.

- kserokopia uchwuly slarutwi zalqcznik nr l1 -

A d .  1 1 .

W tym punkcie porz4dku obradjako pierwszy glos zabrai Pan Krzysztof
Sobiczewski zglosil wniosek formalny o wyl4czenie z projektu uchwaiy zamlaru
likwidacji Szkoly Filialnej w Bzowie.

-Nastqpnie Przewodniczqca Rady Gminy odczy'tala projekt uchwaly w sprawie
zamraru likwidacji szkoly podstawowej i filii szk6l podstawowych oraz
przedszkola gminnego, prowadzonych przez Gming Zbuczyn Poduchowny.
-W dalszej czqSci Pan Waldemar Chromifiski zwr6cil sig do Przewodnicz4cej Rady
z proSb4o odczytanie petycji rodzic6w uczni6w uczqszczaj4cych do Szkoly
Podstawowe j w Tchorzewie.
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-Przewodniczqca Rady odczytala pismo zloZone przez mieszkanc6w ws
Tch6rzew, Kwasy, Kijki iModrzew z podpisami 181 os6b.

- Pismo .slanowi zalqcznik nr | 5-

-Nastqpnie Pan Waldemar Chromiriski odczytal pro6bg:" zwr6cil sig do
Pana W6jta, Przewodniczqcej Rady i Radnych o przychylenie sig i poparcie jego
wniosku.
JeSli chcemy szukai oszczqdnoSci to zl ikwidujmy w pierwszym
rzgdzie filie.
Bo rzeczywi6cie taka sl.tuacja, jaka ma miejsce obecnie w Krzesku Starym i
Smolance, gdzie nauczyciel prowadzi lekcje z 2 lub 3 uczniami to jest strata
cennego czasv nauczycie la imalo ekonomiczne /Smolanka l5 uczniow,

- 
Stary Krzesk - 14 sczni6wl.
Proponowalbym aby Szkolg w Tch6rzewie potraktowai na r6wni ze szkolq
w l-ugach Wielkich i Kosnach, gdzie liczba uczni6w jest zbli2ona.
We wrze5niu w Szkole w 

'l-ch6rzewie 
w klasie ,,0" bqdzie l5 dzieci.

Zamiar likwidacji szkoty w tej chwili byl dla nas wielkim zaskoczeniem.
Dlaczego kosztem naszych dzieci Pan W6jt chce podbudowai Szkolq w Kosnach?
Zapewne duzy wplyw na tg decyzjg ma fbkt, 2e Pan W6jt ma juz nabywcQ na
nasz4 szkolq.
Panie W6jcie, przecieZ. Pan w swoim programie wyborczym obiecal pieniqdze
pozyskiwad z zewnqtrz.
Dlaczego wigc juz na poczqtku kadencj i podj 4l Pan tak drastyczne kroki
szantaLuj4c mieszkafi c6w wodoc iqgiem ?"

-Na zakoiczenie Pan Chromiriski dodal, 2e obecnie m6wi sig o zamiarze
likwidacji, ale radni powinni miei iwiadomori6, 2e do budzetu Pan W6jt weZmie

' kwotg ujgt4 bez wydatk6w na utrzymanie tych szk6l i Rada bpdzie postawiona
przed faktem dokonanym.

-W odpowiedzi na to W6jt Gminy - Pan Roman Prochenka zwrocil uwagq, 2e to
Rada Gminy podej muje uchwale o zamiarze likwidaci i, a po2niei o likwidacj i, to
nie Wdjt likwiduje szkoiq.
W6jt przypomnial,2e sprawa ta byla omawiana na posiedzeniu wsp6lnym stalych
Komisji Rady Gminy.
W6jt dodal, 2e wypadaloby sip zastanowic nad stwierdzeniem, 2e w pierwszej
kolejnoSci nalezy zlikwidowac fllie w Krzesku Starym i Smolance.
W6jt zwr6cil uwagQ, 2e nie bgdzie traktowal inaczej dzieci tylko dlatego, 2e sqze
Smolanki, czy te2 z Krzeska Starego, nie mozna dzielic dzieci na lepsze i gorsze.
W6jt stwierdzil,2e zarzut, ze jest juZ chqtny nabywca na szkolq, jest calkowicie
bezpodstawny, gdy2 nie ma nabywcy.
W6jt wyja6nil,2e w czasie ferii dokonal objazdu wiqkszoSci szk6l, byl r6wnie2
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nabazach GS ,,SCH" aby znaleL( budynek na prowadzenie dzialalno3ci
gospodarczej, co wi42e siq ze sprowadzeniem inwestor6w na teren naszej gminy.
a tym samym pozyskaniem pieniqdzy z zew nqtrz.
W celu pozyskania pieniqdzy z zewnqtrz s4 tez czQste wyiazdy do Warszawl .
W zwi4zku z tym Wojt zaproponowal aby Pan Radny wstrzymal siq
z wyra2aniem opinii ioceny do czasu udzielenia absolutorium, kt6re bqdzie
za rok.
W6jt podkre3lil, ze nie podpisze umowy na wynajem, je6li szkola bgdzie
funkcjonowala. Natomiast w przypadku gdy dojdzie do likwidacji nie mozna
pozwolii aby budynek byl niewykorzystany .
Ponadto na\e2y zrozumie(,2e w dniu dzisiejszym jest omawiany projekt uchwaly
o zamiarze likwidacji, natomiast uchwala o likwidacji bqdzie po spotkaniu
z rodzicami.
W6jt zwr6cil uwagQ, 2e chce, aby sami mieszkai.rcy podejmowali decyz,ie
i dokonali wyboru, czy chc4 aby szkola nadal funkcjonowala, czy te2 chcq
budowy wodociqgu.
W6jt poinformowal,2e nalezaloby miei 6wiadomorli, 2e w naszej gminie, kt6ra
jest fypowo rolnicza, do rolnik6w wraca loh budzetu, a na oSwiatg jest
przeznaczane 72% budzctu gminy.
W proiekcie budzetu nie zostaly zaplanowane pieni4dze na waloryzacjQ
wynagrodzelr nauczycieli, nie zostaly te2 przewidziane w subwencji Srodki na
wzrost wynagrodzei dla nauczycieli, kt6rzy uzyskali stopieri nauczyciela
dyplomowanego.
Wynika ztego,2e nie bEdzie pieniqdzy na to, co zostalo zapro.iektowane - nie
bqdzie na budowq wodoci4g6w.
W dalszei czg6ci W6jt przedstawil dane dotyczqce kwot dofinansowania o6wiaty
z budzetu gminy w ostatnich latach:
- w 1998 roku - I 099 793,- zl /prawie.jedenaicie miliard6w starych zlotych/
- w 1999 roku - 1 092 255,- zl /prawie jedenaScie miliard6w starych zlotycW
- w 2000 roku - 2 132 993,- zl /ponad 2 i miliard6w starych zlotycV
- w 2001 roku - 2 201 969,,- zl lponad 22 miliardy starych zlotychl
- w 2002 roku - 2 702 225,- zl I ponad 27 miliard6w starych zlotychl.
W6jt poinformowal, 2e zgodnie z wykazem dzieci urodzonych w latach
1991 - 2002, od 1998 roku wystqpuje potQzny ni2 demograficzny.
W tej syuacji w najblizszej przyszloSci gmina bgdzie utrzymywai tylko szkoly,
nie bqdzie pieniqdzy na Zadne inwestycje.
W6jt zwr6cil sip z pro5bq aby nie zarzuca( mu, ze nie dba o dzieci, gdyzbyl
nauczycielem, iest ojcem , zawsze dbal i bqdzie dbal o dobro dzieci.
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W przypadku likwidacji szkoly w Tch6rzewie, jeili dziecko bqdzie dowiezione
3 km, z pewnoiciq nic mu siq nie stanie.
Ponadto nale2aloby wziqi pod uwagQ, 2e dzieci bqdq miaiy lepsze warunki nauki,
salq gimnastyczn4 pracowniq komputerowq.
W6jt dodal, ze w roku biez4cym budzet gminy bqdzie ni2szy niz w roku
ubiegtym z uwagi na stawki podatku, kt6re nie byly podwy2szone, gdy2 znamy
trudnq sytuacjq rolnikow.
W6jt wyjaSnil, 2e subwencja przekazywana dla o5wiaty nie pokrywa koszt6w
utrzymania szk6l.
W przypadku szkoly w Tch6rzewie je st przekazywana subwencja w wysokoSci
175 399,- zl, doplata zbud2etu gminy - 139 591'41 zl . akoszt ksztalcenia ucznia
to kwota 6 848.- zl.
W szkole Filialnej w Bzowie koszt ksztalcenia ucznia wynosi 5 228',- zl,
a w Szkole Filialnej w Starym Krzesku - 8 799,- zl.
W6jt stwierdzil, ze nie jest to prosty temat, ale nale2y miei SwiadomoSi, ze
w l99l roku urodzilo sig 201 dzieci, aw 2002 roku - 127 dzieci.
Liczba dzieci w klasach zmniejsza siq w niekt6rych szkolach o polowq.
Ponadto nale2y wziqt pod uwagg,2e w przypadku Szkoly w Zbuczynie, gdzie
byiy po dwa oddzialy klas, w przyszloSci bgdzie po jednym.

Trzeba mySle6, 2e niezale2nie od liczby uczni6w budynek wymaga ogrzewania, a
koszty ogrzewania Szkoly w Zbuczynie /jeden sezon grzewczylto ponad miliard
starych zlotych.
W dalszej czgSci W6jt poinformowal ,2e w przypadku Filii w Bzowie moze
obieca6, 2e na pewno nie pozwoli aby dzieci szly pieszo i na pewno nie bqdq
wyjeldlac o 7"" rano i wracai o l5t"', na pewno tez nie bgd4 dowoZone
autobusem PKS, na kt6ry s4skargi.
W6jt stwierdzil, ze bedzie o tym rozmawial z rodzicami na zebraniach, bqdzie
proponowal inne rozwiqzania, tak aby utrzyma6 szkolg, niekoniecznie musi do-jSi
do likwidacji.
W6it podkre6lil, 2e mieszkaficy podej m4 decyzjq i dokonaj4 wyboru.
W6jt stwierdzil, ze nie chce w dniu dzisiejszym bra6 odpowiedzialnoSci, ze
podj4l decyzjq i wybral szkolq, a nie budowE wodociqgu.
Na zakoficzenie W6jt poinformowal,2e ma ogromn4 ilo$6 podpis6w
mieszkaric6w wsi Rqtki i sqsiednich wsi gdzie braku.ie wody, ludzie chcq budowy
wodociqgu.
Jest tylkojeden problem - za co zrobic projekt ?
-W dalszej czgrici glos zabral Pan Zbigniew Danielak - mieszkaniec wsi Kwasy
r zapytal ile jest dodatkowo zatrudnionych pracownik6w w Urzqdzie Gminy i ile
to kosztuje ?
-W odpowiedzi na to W6jt stwierdzil, ze oszczgdnorici ekonomiczne wyka2e pod
koniec roku.
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-W nawi4zaniu do tego Pan Zbigniew Danielak zwroctl uwagQ, ze
tyle, co brakuje dla Szkoty w Tch6rzewie, tyle wynosz4 wynagrodzenia
dodatkowo zatrudnionych przezPana W6jta os6b w Urzgdzie Gminy.

-Nastqpnie glos zabral ktori z publiczno6ci i zapytal, kto Panu W6itou'i ustali]
tak4 pensjq ? ., kiedy ludzie na chleb nie majq.

-W dalszej czgici g.los zabrala Przewodnicz4ca Rady Gminy i poinformowaia, 2e
zmienila sig ustawa o systemie o3wiaty.
Do ubieglego roku z inicjatywq zamiaru likwidacji szk6l wystgpowal Zarzqd
Gminy. Zgodnie z nowymi przepisami z projektem uchwaty o zamiarze
likwidacji moze wystqpii W6jt, grupa radnych.
W tym przypadku z wnioskiem wyst4pil Pan W6jt.
Przewodnicz4ca Rady Gminy zwr6cila uwagq, 2e sam zamiar likwidaci i nie
powoduje likwidacji szkoty.
Zgodnie z obowiqzuiqcymi przepisami o zamiarz,e likwidacji Przewodnicz4cy
Rady jest zobowiqzany zawiadomii rodzicow uczni6w uczQszczaj4cych do
szk6l wymienionych w projekcie uchwaly, Kuratora O6wiaty i Wtijta Gminy.
W przypadku decyzji o likwidacji danej szkoty musi byi podjpta przez Radq
Gminy uchwala w sprawie likwidacji.

-W dalszej czqSci glos zabral W6jt Gminy - Pan Roman Prochenka i rv
odpowiedzi na py'tanie zadane przez osobq z publicznoSci poinfbrmowal, 2e
pensjq dla W6jta ustalila Rada Gminy.
Nawi4zujqc do wypowiedzi Przewodniczqcej W6jt wyjaSnit, 2e projekt
omawianej uchwaly powstal z jego inicjatywy, jest to wypracowane przez
Radnych na posiedzeniach Komisii wsp6lne stanowisko.
-W dalszej czQSci Pan ........... /osoba z publicznoSci/ stwierdzil: ,,, jeri l i  radni
tacy hoini, ustalili W6jtowi tak4 pensiq, to niech dokladajq z wiasnej kieszeni,
bo my nie bqdziemy placii podatk6w i na was piacii nie bqdziemy."

-NastEpnie glos zabrala Pani Marzanna Wojta6 - Dyrektor Gminnego
Przedszkola w Zbuczynie i odczytala treSi wystqpienia, kt6re przygotowala.
- kserokopia w1'slqpienia slanou,i zatqcznik nr I6 -
-W nawiqzaniu do sprawy glos zabral Pan Tomasz Radomyski i poinfbrmowal, 2e
radni na posiedzeniu wsp6inym stalych Komisii, analizuj4c koszty
ksztalcenia uczni6w w poszczeg6lnych szkolach uznali,2e naleZy r6wnieZ
dolqczy( do projektu uchwaly zamiar likwidacji Przedszkola. Pan Radomyski
dodal, 2e byl za tym.
Pan Radomyski zwr6cil uwagQ, 2e Pani Dyrektor Przedszkola dzialabardzo
konstru ktywnie, podej muj e konkretne dzialania.
Byly rozmowy z Paniqo tym, ze nalezy podj4i dzialania aby dzieci
u Przedszkolu bylo wiqcej.
Jak wiadomo utrzymanie Przedszkola.jest bardzo kosztowne.
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-Pan Radomyski zwr6cil uwagQ, 2e w dniu dzisiejszym jest przedloZony projekt
uchwaly o zamiarze likwidacj i.
-W dalszej czESci gtos zabrala Dyrektor Przedszkola i zapyala gdzie bqdq
mogty siE wychowl'wai dzieci mlodsze uezEszczajqce do Przedszkola ?
Poinformowala,2e do Przedszkola uczeszcza 6-ro dzieci do klasy,,0",
a pozostale dzieci s4 w wieku 2 - 6 iat.
Dyrektor zapytala, czy z.apis w projekcie uchwaly dotycz4cy zapewnienia
mozliwo5ci kontynuowania nauki wychowankom Gminnego Przedszkola w
klasie ''0" Szkoly Podstawowej w Zbuczynie jest zgodny z prawem ?

-W nawiqzaniu do tego W6jt Gminy wyjaSnil, ze jeSli bgdzie powstawal projekt
uchwaly o likwidacji, bqdqpodane szczeg6ly.
W6jt dodal, ze widzi juz dzialania niekt6rych Dyrektor6w, ktorzy znaleLli
konkretne r o zw rqzania.

-W dalszej czE5ci glos zabrala Sekretarz Gminy w odpowiedzi na pytanie Pani
Dyrektor, stwierdzila, ze to, co zostalo wymienione w projekcie uchwaly jest
zgodne z prawem.

-W nawi4zaniu do tego Pani WojtaS zapytala, czy w takim razie do plac6wek
kt6re sq wymienione w projekcie uchwaiy bqd4 uczqszczaly r6wniez dzieci
2 i 3 l e t n i e ?

-W odpowiedzi nato Sekretarz Cminy zwr6cila uwagg, 2e do Przedszkola s4
przyjmowane dzieci, kt6re maj4 ukoriczone 3 lata.

-W dalszej czgSci tego punktu glos zabral Pan Zbigniew Danielak - mieszkaniec
wsi Kwasy i zapytal W6jta co majq wsp6lnego wodociqgi ze szkolami i
dlaczego Pan W6jt nie wywiqzuje si€ z tego, co napisal w swoich ulotkach
rozdawanych wszystkim mieszkaricom przed drugq turq wybor6w ?
Pan Danielak zapytal, czy mozna dla przypomnienia odczytai treSi tej ulotki ?

-Nastqpnie Pani Beata Danielak odczytala tre6i ulotki kt6ra byla przekazana
mieszkafrcom przez Pana Romana Prochenkq.
- kserokopia ulotki slanowi zalqcznik nr 16 -
-W nawiqzaniu do tego glos zabrala Pani Wieslawa Pasiak - Przewodnicz4ca
Komitetu Rodzicielskiego przy Szkole Podstawowej w Tch6rzewie i zapytala,
jak naleZy rozumiei to,2e w miesi4cu paldzierniku m6wi sig, 2e nie bqdq
likwidowane Zadne szkoly, a w lutym jest projekt uchwaly o zamiarze
likwidacji szk6l ?
Pani Pasiak zwroctla teZ uwagq,2e w ulotce bylo napisane, ze majqbyi
traktowani r6wno mieszkaircy Gminy i zapy4ala, iak to bpdzie w przypadku wsi
Modrzew, Kwasy i Tch6rzew ? W najblizszych latach nie bqdzie w tych
miejscowoSciach wodoci4gu, nie bqdzie teL szkoly.

Na zakoriczenie Pani Pasiak dodala, 2e rodzice dla tej szkoty zrobili wiele,
dzieci z Kwas6w nie korzystaty z doplaty na dowozenie, mimo, ze to
przysiuguje, aby zmniejszyd koszty utrzymania, aby szkolq istniala.
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-W dalszej czqsci glos zabrala Pani Julita Skiba - Kierownik Szkoty Filialnej
w Bzowie i stwierdzila, 2e ze swojej strony i rodzic6w dzieci uczqszc zilqcych
do Filii w Bzowie moze przekazai to, co bylo wcze5niej przedstawiane:
dow6z nigdy nie byl konkretnie rozwiqzany, w przypadku dowo2enia dzieci
pozostawalyby od bardzo wczesnych godzin rannych do p62na w szkole bez
rnoZliwo:ici do2ywiania, nie ma tez, zar6wno w Szkole w Czurylach, jak

i w Zbuczynie {wietlicy.
Natomiast sq argumenty uzasadniaiqce dalsze funkcjonowanie Filii - przez
nastQpne 3 lata liczba dzieci nie zmniejszy sip.
Pani Skiba zwr6cila siq z proSb4o wziEcie pod uwagq argument6w i postulat6w
przed podj gc ie m dec yzj i rozstrzy gaj 4cej dal s ze f'unkcj ono wanie szkoty.
-Nastqpnie glos zabrala Dyrektor Przedszkola i zapytala, j akie oszczqdnoSci s4
w przypadku likwidacji ? Zwrocila uwagQ, Ze na pewno trzeba bqdzie wyplacii

odprawy nauczycielom i bqdzie to pogrqZenie budzetu gminy'
Dyrektor stwierdzila, ?.e mole naleZaloby siq zastanowii nad zmniejszeniem
liczby etat6w z uwagi na mal4 liczbq dzieci.
-W dalszej czqsci glos zabral W6jt Gminy - Pan Roman Prochenka i podziqkowat
za odczytanie programu wyborczego, dodajqc 2e Zatuile,2e nie udalo siq
dostarczyi ulotek do wszystkich, z powodu braku czasu i Srodkow.
W6jt stwierdzil, 2e podpisuje siq pod tym, co bylo w tym programie, bQdzie
rozmawial z mieszkaircami, bpdzie na spotkaniach.
W6jt zwr6cil uwagQ, 2e odczytane zdanie, tak podkreSlone w trakcie czylania
dotycz4ce likwidacji szk6l, jest zgodne z prawd4 i zapfial, czy tak trudno
zrozumiei to zdanie ?
W6jt odczytal zdame z programu wyborczego: ..." jeSli zostanq W6jtem to
zlikwidujq niekt6re szkoly, podobno rnialem to powiedziei na spotkaniu
z wyborcami w Zbuczynie -w Zbuczynie nie byio spotkania wyborczego
...Nigdy na 2adnym spotkaniu nie m6wilem o likwidacii szk6l."
W6jt stwierdzil, ze jest to zgodne z prawda,, nigdy nie m6wil o likwidacji szk6l,
ale teraz ma wskaznik i ekonomiczne.
W6jt dodal, 2e w ulotce wyborczej jest te2 ,2e przyspieszy budowq wodoci4gow
i chce to zrealizowa(.
-Po tej wypowiedzi Przewod nicz4ca Rady Gminy stwierdzila,, 2e radni i osoby
z publicznoSci mieli mo2liworii zabrania glosu lv dyskusji.
Przewodnicz4ca Rady przypomniala, ze wptynqty dwa wnioski:
1 .Wniosek zlo\ony na piSmie przez radnego Pana Waldemara Chromihskiego:

Wprowadzenie zmiany w projekcie uchwaty wymienionej w punkcie I I
proponowanego porz4dku obrad :
wykreSlenie w $ I ust.l punktu 1 kt6rybrzmi:
zamierza sig zlikwidowai z dniem 3l sierpnia 2003 r.
l/ Szkole Podstawowa w Tch6rzewie.
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2.Wniosek zgloszony przez radnego Pana Krzysztofa Sobiczewskiego:
wykreSlenie w $ 1 ust. I punktu 2 - I Flliaw Bzowie/.

- Za wnioskiem zlo2onym przez Pana Waldemara Chromifiskiego
giosowal 1 radny, przeciw glosowalo l3 radnych.

- Za wnioskiem zgloszonym przez Pana Krzysztofa Sobiczewskiego glosowal
1 radny, l3 radnych glosowalo przeciw.

-Przewodnicz4ca Rady Cminy stwierdzila, 2e zgodnie z wynikami glosowania
wnioski zostaly odrzucone.

Nastqpnie Przewodnicz4ca Rady odczytala projekt uchwaly w sprawie zamiaru
likwidacji szkoly podstawowej i filii szk6l podstawowych oraz przedszkola
gminnego prowadzonych przez GminE Zbuczyn Poduchowny.
-Za podjEciem uchwaty glosowalo l3 radnych, 2 radnych glosowalo przeciw.
-Przewodnicz4ca Rady Gminy stwierdzila, 2e zgodnie z wynikiem glosowania
uchwala w sprawie zamiart likwidac.ji szkoly podstawowej i filii szk6i
podstawowych oraz przedsz,kola grninnego prowadzonych przez Gming Zbuczyn
Poduchowny zostala podj gta.

- v,niosek i kserokopia uchwuly starutwiq zalqczniki nr I7 i I8

Ad . l 2 .

W tym punkcie porz4dku obradjako pierwszy glos zabral J6zefGruda
i zwr6cil sig z proSbq o wyja6nienie sprawy dotyczqcej wyplaty prowizji od
poboru podatku w przypadku zmiany sohysa.
-W odpowiedzi na to W6jt wyja5nil, ze jeSli nastqpi zmiana, w6wczas kadencja
nowego sohysa bgdzie od 17 marca, po rozliczeniu raty podatku.

-W dalszej czq6ci tego punktu Rada Gminyjednoglo6nie przyjqla protok6l
zlll Zwyczalnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
z dnia30 grudnia 2002 r.

- Nastqpnie glos zabral Pan Stanislaw Zacharczuk i przedstawil informacje
dotyczqce systemu znakowania i rejestracji zwierzqt.
Pan Zacharczuk poinformowal,, 2e w przypadku w4tpliwo5ci mozna zwrocii siq
do biura AJAKS w Siedlcach na ul. Pilsudskiego do Pani Moniki Szymariskiej.
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Ad. 13.

Wobec zrealizowania uchwalonego porz4dku obrad Przewodnicz4ca Rady
Gminy o godz.16a0 dokonala zamknigcia obrad IV Zwyczajnej Sesji Rady
Gminy Zbuc4m Poduchowny.

Na IV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny zostaly podjEte
nastqpuj4ce Uchwaly:

1. Uchwala Nr IV/22l2003 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie zmiany uchwaty o przyst4;ieniu do sporz4dzania miejscowego
planu zagospodarowada przestrzenne go czglci gminy Zbucryn
Poduchownv.

2. Uchwala Nr IV/23l2003 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie nadania Statut6wjednostkom pomocniczym Gminy Zbttczyn
Poduchowny.

3 . Uchwala Nr IV/24l2003 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie wybor6w sohys6w i rad soleckich solectw na terenie Gminy
Zbuczyn Poduchowny.

4. Uchwala Nr IV/25l2003 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie ustaleni a oplat za przyjgcie Sciek6w do Gminnej Oczyszczakrt
Sciek6w w Zbuczpie.

5. Uchwala Nr IV/26l2003 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych.

6. Uchwala Nr IV/27l2003 Rady Gminy Zbuczyn Poduchowny
w sprawie rozpatrzenia skargi W6jta Gminy - Pana Romana Prochenki.

-' 
7 . Uchwala Nr IV/28/2003 Rady Gminy Zbuczl. r Poduchowny

w sprawie zamiaru likwidacji szkoly podstawowej i filii szk6t
podstawowych oraz gmirmego przedszkola prowadzonych przez Gming
Zbuczyn Poduchowny.

Na tym protok6l zakoriczono i podpisano.

Protokolowala Przewodniczqca Rady Gminy
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